
 

 

ACTA SESSIÓ CONSELL INFANTS CURS 23-24 

– 12 de març de 2024 -  

 

S’inicia la sessió a dos quarts i tres minuts de sis de la tarda. 

Lloc: La Kseta 

Assisteixen 9 infants dels 12 que componen el Consell per aquest nou curs. 

Sílvia Canals, Dinamitzadora. 

 

Es llegeix l’acta de la darrera sessió (13 de febrer de 2024). 

Tot seguit es llegeix l’ordre del dia i es procedeix a tractar cada punt: 

1. Seguir treballant amb les propostes de projectes a treballar durant el curs 23-

24. 

2. Continuar treballant amb la proposta del nou logotip del Consell d’Infants de 

Sallent. 

3. Explicar el 2n Plenari Comarcal del Consell d’Infants del Bages que serà: 

El dijous 21 de març de 18 a 19:30h al Casal de Callús (Passeig Anselm Clavé, 

0). 

4. Altres. 

 

1. Posem en comú la viabilitat de les propostes que vam escollir en la darrera sessió 

del dia 13 de febrer. Les reflexionem i s’acorda tirar endavant: 

- L’aparcament de bicicletes a la zona de la pista coberta i skate. Aquesta la 

valorem com a realitzable a curt termini. 

Pel què fa a la resta de propostes més votades: 

- Pumptrack  

- Parc de Parkour  

- Espai lúdic (jocs i esport) a l’aire lliure al barri de l’Estació. 

S’acorda fer una única proposta amb aquestes tres opcions i altres al barri de 

l’Estació. 

S’explica a les Conselleres i Consellers que actualment els terrenys que 

componen aquesta zona, NO són de titularitat municipal, i que pot ser que la 

nostra proposta, finalment, no arribi a ser realitzable.  

Tot el Consell ho entén i s’acorda, tot i així, a seguir treballant en aquesta línia. 

 



 

 

 

Acordem també, que en la propera sessió, em comprometo a portar un plànol 

de la zona per tenir un punt de partida i situar-nos en l’espai. 

 

2. Seguim treballant amb el disseny del nou logotip del Consell d’Infants, amb 

noves propostes de disseny. 

 

3. S’explica que el proper dijous 21 de març tindrà lloc el 2n Plenari comarcal dels 

Consells d’Infants del Bages al municipi de Callús. 

 

4. S’acaben de repartir les samarretes del Consell d’Infants a qui encara li faltava. 

Ara ja les tenen tots els membres del Consell i podem anar als Planaris Comarcals 

identificats!! Es recomana portar-la el proper dijous. 

 

Cinc de les conselleres i consellers, ha finalitzat la seva proposta de logotip i 

mentre la resta seguia, hem jugat a jocs per la igualtat durant els darrers 15 

minuts de la sessió d’avui. 

 

Una de les conselleres de 5è del Torres Amat, exposa sues propostes que li han 

fet arribar els seus companys d’aula per traslladar-les al Consell: 

- Proposta d’elements als parcs per a infants amb cadira de rodes.  

Se li explica, amb el suport dels Consellers/es de 6è, que el curs passat vam 

fer un treball d’anàlisi i noves propostes als parcs infantils de Sallent, algunes 

d’elles ja realitzades; i que aquest treball va culminar amb un decàleg amb 

indicacions a tenir en compte a l’hora de plantejar modificacions o nous parc 

al poble. 

- L’altra proposta és posar més llum a la Torre del Gas, en l’extrem nord, la 

rampa que puja per darrera la torre cap al c/ Francesc Macià. 

 

 

 

 

 

S’acaba la sessió a les 7 de la tarda. 
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